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brak zdjęcia

W piątek, 29 czerwca 2007 r., w Urzędzie Miejskim w Skoczowie burmistrz Janina Żagan spotkała się z Piotrem
Gruszczykiem. – Podjęłam decyzję o sprzedaży części gruntu zajętego pod budynek przychodni. W czwartek, (28
czerwca), w czasie sesji Rady Miejskiej, poinformowałam radnych o tym zamiarze. Ten sposób rozwiązania spotkał
się z ich aprobatą – mówi burmistrz Skoczowa Janina Żagan.

Chodzi o około 84 m kw. gruntu, na którym stoi część przychodni. Podczas spotkania uzgodniono procedurę
dotyczącą sprzedaży gruntu należącego do gminy. Najpierw nastąpi podział działek, a następnie wartość gruntu
ustali rzeczoznawca. Będzie ona stanowiła podstawę do uzgodnienia ceny nabycia. 
– Obiecywałam, że zrobię wszystko, żeby ocalić przychodnię, z której usług korzystają nie tylko mieszkańcy naszej
gminy. Moja decyzja dotyczy tylko sprzedaży ziemi zajętej pod przychodnię. Natomiast, co do pozostałych części
spornego gruntu wypowie się sąd – podkreśla burmistrz Janina Żagan.
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